
Bestyrelsesmøde d. 19/1-25

Mødt: Jan Bertelsen, Jan Brix, Ole Anton, Bruno og Pia

Info fra formanden:

1. Grøfterne er ordnet. Klippet og renset op. Udgiften deles med Skansegården og 
Hybenbo.

2. Tøtmosen skal graves op igen og tjekkes for fejl på kloarken. Sejlstrup kommer til 
at stå for det, da firmaet John Madsen ikke samarbejder med forsyningen mere. Nogle
af stikvejene skal også graves op igen, det bliver vejene:

Nr. :  35-43
  42-50

 54-66
 70-80

Det forventes det bliver til efteråret.

3. Vedr. vand på stikvejen 3-9. Der kan ikke gøres noget, da det sker, når jorden er 
frosset og der kommer sne, masser af vand og tøvejr.

4. Vejen vil blive raspet af, efter behov.    

5. Ole Anton bestiller nye nr. skilte til de veje der mangler


